
 

ACTA ASSEMBLEA ORDINÀRIA 

ESCOLA COLLSEROLA 

Data: 16-09-2019 Hora Inici: 19.00 Hora Finalització: 20:00 

 

 

ASSISTENTS: 

Presidenta, Sonia González Garrido  

Vicepresidenta, Vacant 

Secretària en funcions, Neus Marzo Piquer 

Tresorer, Nelson Mauricio Vega Pérez 

Vocal de la Comissió de Biblioteca, Noelia Ruiz Diaz 

Vocal de la Comissió d´Extraescolars, Maria González Santiago 

Vocal de la Comissió Menjador, Ana Carrasco 

Vocal de la Comissió de Comunicació, Elena Cobos 

Vocal de la Comissió de Families, Sonia González Garrido 

Vocal de la Comissió de Festes, Patricia Martinez Belenguer 

Vocal de la Comissió de Socialització, Yolanda Ramírez Moya 

Vocal de la PAC, Neus Marzo Piquer 

Vocal de l’ Hort, Donna Cannella 

 

Total socis assistents: 37 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1- Benvinguda a càrrec de la Presidenta de l’ Ampa. 

 

2- Renovació de la Junta.  
 
3- Crida als assistents per a les vacants de l’ AMPA. Curs 2019/20 (vocalies 
Secretaria, Extraescolars, Festes i Biblioteca). 
 
4- Estat de comptes i presentación del pressupost pel Curs 2019/20. 
 
5- Extraescolars i Menjador. 
 
6- Temes Varis. 
 
7- Precs i preguntes. 
 



8- Cloenda. 
 
  
 
 
 

DESENVOLUPAMENT DE L’ ASSEMBLEA ORDINÀRIA 
 

1- BENVINGUDA A CÀRREC DE LA PRESIDENTA DE L’ AMPA  

Intervenció de la Sonia González Garrido com a Presidenta de l’ AMPA donant la 

benvinguda als assistents, i agraint l’ assistència a l’ Assemblea, sobretot a les 

famílies de P3. 

 

2- Renovació de la Junta:  

La presidenta, serà la PATRICIA MARTÍNEZ, que deixa la vocalia de Festes i queda 

vacant, la vicepresidenta serà la NOELIA RUIZ, que deixa la vocalia de Biblioteca i 

queda vacant, la Tresorera serà EVA MARIA GARBALLO, mare de P4. 

 

 

3- Crida als assistents per a les vacants de l’ AMPA. Curs 2019/20 (vocalies 

Secretaria, Extraescolars, Festes i Biblioteca). 

S’ofereix per vocal de la Comissió de Festes la ROCÍO MARTAGÓN, mare de P3. 

S’ofereix per vocal de la Comissió d’Extraescolars, MONTSE MOTREL, mare de P3 i 

P4. 

La vocalia de la Comissió de Biblioteca queda vacant, hi ha una mare de P3 que 

comenta que s’ho pensarà i que si decideix agafar-la es posarà en contacte amb 

l’Ampa.  

 

La Noe, antiga vocal de biblioteca i nova vicepresidenta, explica en què consisteix 

la comissió de biblioteca. Bàsicament és catalogar i folrrar i la resta de coses les fa 

l’escola. Comenta que són unes tres hores setmanals de dedicació y poder asistir a 

les juntes de l’Ampa. 

 

La presidenta explica les tasques de Secretaria. I comenta que la vocalía de 

secretaria és important per poder renovar la junta directiva de l’Ampa. 

 

 

4- Estat de comptes i presentació del pressupost pel Curs 2019/20. 
 
El Mauro, tresorer sortint, explica als assistents l’estat dels comptes i el perquè 

cada vegada hi ha menys diners, perquè l’any vinent se’n van dues línies i només 

entra una. Vam començar l’any 2010 amb 300 socis i ara tenim 133 socis; i les 

despeses són les mateixes per 300 que per 150. Perdem una mitja de 21 families 



per any. Però per què marxen dues línies i entra una i perquè hi ha cursos que hi 

ha tenen germans i els de nova incorporació ja paguen la cuota. 

Hem perdut del 2012 al 2019 150 families. 

 

El SALDO actual es de 12.568,65 euros en compte. 

Estem en POSITIU, de 2.199,49, gràcies a la pujada de la quota de l’Ampa per la 

previsió de l’any anterior. Fa broma comentant que esperem que l’any vinent hi 

hagi una pujada de la natalitat i entrin dues línies. 

 

BALANÇ (INGRESSOS I GASTOS) 

Del 18-10-18 al 10-09-19 hi han 6.416,22 euros d’INGRESSOS. 

I de GASTOS han hagut 4216,73 euros. 

Aquestes dades es penjaran a la web amb gràfics perquè sigui més entenedor. 

 

La presidenta dóna la benvinguda a la tresorera nova, l’Eva Maria Garballo. 

 

5- Extraescolars i Menjador. 
 
La MARIA d’EXTRAESCOLARS explica que hi ha dues empreses: ISS i PEQUEMON i 
KIDS & US que fa anglès. 
LES INSCRIPCIONS QUE HAN SORTIT SÓN: 
 
PEQUEMON:Dansa de petites i karate. 
 
ISS: Comercial dance, Basquet, Futbol, Batucada i Dibuix creatiu. 
 
Piscina no ha sortit de moment, s’està gestionant que es pugui fer amb les 
inscripcions que hi ha. S’enviarà un mail a les famílies per confirmar. 
 
D’Anglès han sortit tots els grups però a partir de primer ja no es pot entrar al 
mètode kids & Us, ja serà una altra metodologia. 
Es comença el primer dilluns d’octubre l’anglès de P3, la resta d’alumnes d’anglès 
ha començat aquesta setmana. 
La resta d’extraescolars comença a l’octubre. 
 
Una MARE intervé preguntant què ha de fer per poder apuntar-se a alguna 
extraescolar; i la Maria li contesta que ha d’enviar un mail al correu 
d’EXTRAESCOLARS. 
Un PARE pregunta que la dansa com es? I li responen que és més creativa. 
 
Pel que fa a la PRE-INSCRIPCIÓ la vocal d’extraescolars comenta que els que la van 
fer, l’empresa es posarà en contacte amb les famílies inscrites per omplir les dades 
bancaries, ja sigui via web o en paper. 
Per altes, baixes i modificacions es demana que es faci tot per mail, no directament 
parlant amb la professora. 
 
MENJADOR:  



L’Anna, vocal de MENFADOR, explica els canvis que hi ha hagut al menjador. 
Torna a estar la Maria de coordinadora de menjador que ha tornat de la seva baixa 
de maternitat. També hem canviat de cuiner, ja que la Lupe ha demanat una 
excedència per motius personals. El nou cuiner es diu Jonathan. 
S’ha canviat la campana extractora, i durant aquest primer trimestre es posaran els 
filtres de la campana, el depurador, les mosquiteres, i prestatges. 
El menú va arribar per mail i està penjat a la web. Hi ha famílies que no els hi ha 
arribat per mail. 
La vocal de comunicació explica que a la web es penja tot i que val la pena visitar-
la. 
L’Anna explica que per un tema ecològic, ja no es donarà el menú en paper i tot 
s’enviarà per mail i via web. Totes les incidències, s’hauran de posar a través de 
l’aplicatiu que encara no està actiu però que ens haurem d’anar acostumant. 
Els de P3, el primer dia hauran d’ haver portat la bossa amb la bata, etc, i a 
posteriori se’ls hi farà una reunió. 
 
Una MARE pregunta si l’agenda a p4 també la posen cada dia. L’Anna li contesta 
que No, es només un cop a la setmana, però si hi ha cap incidència ho posen. 
Aclareix que hi ha una coordinadora a la que se li poden preguntar tots els neguits 
o concertar les reunions que calguin. 
El formulari d’inscripció del menjador es pot deixar a la bústia del menjador. 
A la bústia del menjador tb es poden posar notes dient el que calgui, tant 
incidències, coses negatives i també coses postives. 
Una MARE intervé manifestant que vol apuntar una cosa positiva del menjador i 
diu que felicita al menjador perquè el seu fill es celíac i aquest curs passat no ha 
tingut cap problema. Se li agraeix la seva aportació positiva. 
 
 
6-  Temes Varis. 
 
No sorgeixen altres temes i la presidenta reitera la petició de la vacant de 
Secretaria. 
S’ofereix un pare per SECRETERI, el RAUL CARRETERO, pare de P4. 
La presidenta agraeix que s’hagi configurat la nova Junta i es procedeix a ratificar 
la junta. 
S’aprova per majoria dels assistents.  
Vots a favor:37 , en contra:0, abstencions:0. 
 
7-  Precs i preguntes. 
 
El Mauro, el tresorer, demana que els assistents facin difusió de l’Ampa perquè les 
famílies es facin sòcies ja que el que hem aconseguit es molt i seria una llàstima 
que es perdés amb la desaparició de l’Ampa. 
 
8- CLOENDA. 
 
 

 

 



A les  20:00  hores es dona per finalitzada aquesta Assemblea.  

 

 

Neus Marzo Piquer      Sònia González Garrido 

La Secretària        La Presidenta 

 

 

 
 
 


